
                                                                                                                                    
  Region Jönköpings län 
 

 
Interpellation 
 2024-11-05 

Till Rachel De Basso, ordf. i Regionstyrelsen 
 

Vad har de 30 miljonerna använts till under 2024? 
 
I budget för 2024 som samverkanspartierna tog fram finns 30 miljoner kronor avsatta för 
att sänka kostnaderna för hyrbemanning. Kristdemokraterna håller med om att det är 
viktigt att hålla nere på hyrbemanningen och istället prioritera och se till regionens egna 
medarbetare, deras arbetsmiljö och förutsättningar att göra ett bra jobb. Men logiken i att 
tillföra mycket pengar för att, kanske, spara pengar är inte helt solklar. 
 
Därför undrar jag följande: 
 

• Vad har de 30 miljonerna använts till under innevarande år? 
 

• Ligger det inte i sakens natur att en sådan satsning, rätt utförd, borde vara 
självfinansierad? 

 
 
 
 
 
Joseph Tornell (KD) 


